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Dames en heren, 
 
Net als veel andere Venlonaren zijn wij behoorlijk geschrokken van de acute dreiging uit het criminele 
circuit in het centrum van onze stad en van het door onze burgemeester uitgevaardigde noodbevel. 
Om die reden zijn vanuit meerdere fracties vragen gesteld aan de burgemeester. Wat is hier aan de 
hand? Was een dergelijk ingrijpen noodzakelijk? 
 
De eerstvolgende raadsvergadering waar onze vragen zouden kunnen worden beantwoord is pas 
volgende week woensdag, 9 januari. Teneinde eerder duidelijkheid te bieden heeft de burgemeester 
ons eerder vanmiddag bij zich geroepen. 
 
Tijdens deze bijeenkomst zijn wij door de burgemeester vertrouwelijk  bijgepraat over de bedreiging 
gericht op een inwoner van Venlo. Een bedreiging  die ertoe heeft geleid dat een pand aan de 
Bolwaterstraat door de politie moest worden beveiligd en uiteindelijk op bevel van de burgemeester 
gesloten. Ook is er door de burgemeester antwoord gegeven op enkele van onze vragen.  
 
Hoewel in dit stadium uiteraard nog niet alle vragen zijn beantwoord, geeft de informatie die wij 
hebben ontvangen ons voldoende vertrouwen in de genomen maatregelen die moeten bijdragen aan 
de veiligheid van onze inwoners.  
 
Wij begrijpen de onrust die is ontstaan en waarderen dat burgemeester Scholten eerder deze week 
het initiatief heeft genomen om vandaag nog met de direct omwonenden van Bolwaterstraat 33  in 
gesprek te gaan.  
 
In het belang van het onderzoek kunnen wij alleen maar vertrouwelijk omgaan met de informatie die 
wij hebben en nog zullen ontvangen. Wij realiseren ons dat veel vragen pas later kunnen worden 
beantwoord. Wij zijn van opvatting dat het waarborgen van de veiligheid in onze stad voorop staat, 
ook als dat betekent dat hij op onderdelen zuinig moet zijn met het verstrekken van gedetailleerde 
informatie. 
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